
 
Beste Gemeenteraad, 
 
Bij het veegbestemmingsplan worden tal van bestemmingsplannen geactualiseerd en 
gerepareerd.  
 
Hierbij wordt mijns insziens een reparatie vergeten.  
In het bestemmingsplan NW-Villagebied zo'n 10 jaar geleden is de Taludweg van het plan 
Bosdrift naar het plan NW-Villagebied gegaan. Hierbij is de bestemming van de parkeerstrook 
onder de bomenrij aan de noordzijde als bestemming Groen gekarakteriseerd. Voorheen had dit 
gebied de bestemming Verkeer binnen het plan bosdrift. Vermoedelijk is de mutatie een 
uitvloeisel van het beleid om bomenrijen beter te beschermen. Of een leesfout omdat op de 
plan Bosdriftkaarten de straatnaam in de strook ipv op de straat stond.  
Binnen het plan NW-Villagebied wordt parkeren uitgesloten in de omschrijving Groen. Edoch is 
de strook tot voor kort altijd voor parkeren in gebruik genomen. Besluiten van de gemeente om 
er borden P te zetten en het besluit parkeerplaatsen op te heffen voor de aanleg van een 
gasdrukunit bewijzen dat de gemeente parkeren als realiteit ziet. Na twee revisies van een 
bestemmingsplan behoort overgangsrecht door vorige bestemmingen te worden gerepareerd 
indien de nieuwe bestemming niet is gerealiseerd. Hierover is jurisprudentie.  
In de slipstream van een betaal parkerendiscussie is er veel reuring ontstaan over deze kwestie. 
Een deel van de aanwonenden wil dat de bestemming geeffectueeerd word, een ander deel en 
grote groepen in de wijk willen dat het parkeren er blijft. Bij wijze van compromis is er een 
experiment gaande waarbij er betaald parkeren is en de strook geblokkeerd. Initieel voor een 
half jaar, het is nu vooralsnog verlengd.  
Nu er een veegbestemmingsplan is is dit het moment voor d egemeente om in ieder geval haar 

zaken op orde te hebben: Precisieer de bestemming van deze strook, groen met mogelijkheid 

toestaan parkeren. Waarbij de gemeente zelf het laatste woord heeft over de invulling. Met het 

behouden van de bomenrijen als een doel op zich. Zo is het aan de gemeenteraad de keuzes te 

maken en kan de discussie gevoerd worden zonder bangmakerijen over juridische stappen. 

Ongeacht hoe de keuzes verder te maken zijn is het handig als de gemeente niet langer door 

twee kampen kan worden gegijzeld door nu juridisch slecht geregelde kwesties. 
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